
POSVETOVANJA S KRAJEVNIMI SKUPNOSTMI
S sklepom 122. redne seje izvršnega sveta naše občinske skupščine

je oddelek za splošne zadeve in skupne službe pripravil posvetovanje s
krajevnimi skupnostmi. Udeležujejo se jih predstavniki občinskih
upravnih organov, predstavniki trgovin in drugi zainteresirani s po-
dročij, ki jih obravnavajo v posamezni krajevni skupnosti. Od septem-
bra do sredine oktobra so bila posvetovanja v sedmih KS: Moste, Šte-
panjsko naselje, Nove Jarše, Polje, Zalog, Hrušica-Fužine in Zado-
brova-Sneberje. Namen posvetovanj je seznaniti se s problematiko
krajevnih skupnosti, z možnostnii reševanja le-te in z možnostmi so-
delovanja pri uresničevanju programov posamezne krajevne skupno-
sti nasploh. Tako pa bo tudi globlje zaorana brazda za nadaljnje reše-
vanje nalog v KS, kar naj prispeva k zagotovitvi tiste vloge krajevnib
skupnosti, ki jim jo daje ustava.

Že dosedanji pogovori so po-
kazali, da se krajevne skupnosti
z veliko vnemo spoprijemajo s
težavami, s katerimi se srečujejo.

Najbolj pa jih tarejo manjkajoči
objekti družbenega standarda,
neurejena opremljenost in pro-
blem financiranja.

V Novih Jaršah: trgovine in ko-
munala

Na posvetovanju v KS Nove
Jarše so tamkajšnji predstavniki
poudarili pomen potrošniškega
centra, kajti krajani se morajo
sedaj oskrbovati v manjših trgo-
vinah, ki preprosto ne morejo
nuditi večjega asortimenta po-
trošniških artiklov. V svojih pro-
gramih načrtujejo gradnjo re-
kreacijskih objektov, dokončno
rekonstrukcijo Jarške ceste ter
druge ulične povezave. Širšega
pomena je ureditev Šmartinske
ceste, ki je v 10-Ietnem pro-
gramu skupnosti za ceste. Pred-

videno je, da bo razlirjena v šti-
ripasovnico. Občani pogrešajo
boljšo avtobusno povezavo s
centrom občine, kajti sedaj mo-
rajo prestopati, če se želijo pri-
peljati do njega.

Založane tare razdrobljenost v
manjša naselja

Predstavniki KS Zalog so
poudarili pereč problem oskrbo-
vanja s prehrambenimi artikli.
(Več o tem glej samostojni čla-
nek.) Z naraščajočo stanovanj-
sko gradnjo rastejo tudi komu-
nalni problemi, a postopoma
gradijo vodovod, urejajo kanali-
zacijo in ceste. Za vse to pa so
potrebna velika sredstva, ki jih
KS nima. Krajevna skupnost je
porazdeljena v manjša naselja in
krajani si želijo boljše povezave s
centrom KS. Večji problem so •
tudi divja odlagališča.

V Polju nova soseska, a še stare
težave

V KS Polje se srečujejo s po-
dobnimi problemi. Za skoraj
7.000 krajanov ni večjega trgov-
skega centra. Prizadevanje kra-
jevne skupnosti in oddelka za go-
spodarstvo občine pa so pripe-
ljala do rezultata, da so v zak-
Ijučni fazi dogovori s trgovskim
podjetjem Mercator o gradnji
večje trgovine s prehrambenimi
artikli. Tudi pri načrtovanju in-
tenzivne gradnje novega stano-
vanjskega naselja so pozabili na
objekte družbenega standarda,
kot so trgovine, šole, vzgojno-
varstveni zavodi itd.

Komunalna problematika je iz
dneva v dan večja in jo bo Iahko
KS postopoma reševala le s po-
močjo širše družbene skupnosti.
Za delovanje krajevne samou-
prave so nujno potrebni prostori
— sedaj se v dveh sobah stiskajo
vse družbenopolitične organiza-
cije in je njihovo delo zelo otež-
kočeno. Krajani močno pogre-
šajo tudi objekte za rekreaci jo in
urejene zelene površine.

V KS Hrušice-Fužine: trgovina,
VVZ, komunala in avtobusne
zveze

Z naraščajočo izgradnjo v KS
Hrušice-Fužine naraščajo tudi
potrebe po objektih družbenega
standarda. V letu 1978 je pred-
viden pričetek gradnje trgovine
ter vzgojnovarstvenega zavoda iz
sredstev samoprispevka. Glede
zemljišča morajo končno besedo
reči v krajevni skupnosti, kajti
6.000 kv.m je v zasebni lasti.
Tudi v tej KS je nerešenih več
komunalnih problemov, predv-
sem pa cest in kanalizacija. Kra-
jani želijo, da bi VIATOR in
SAP spremenila vozni režim ter
preusmerila progo tako, da bi
bilo ugodnejše za otroke, ki se
vozijo v šole, pa da bi bila nas-
ploh boljša povezava krajevne
skupnosti z Ljubljano.

V KS Zadobrova-Sneberje zlasti
družbeni standard

Tudi v tej krajevni skupnosti
intenzivno gradijo stanovanjske
hiše in potreba po objektih druž-

benega standarda venomer na-
rašča. Srečujejo se z vrsto komu-
nalnih problemov — od vodovo-
da, ureditve ulic in cest, prek ka-
nalizacije do rekreacijskih ob-
jektov. Naraščajoči avtomobilski
promet je za KS iz dneva v dan
vedno bolj pereč. V letu 1978
prično graditi vrtec iz programa
II. samoprispevka, in sicer v
Sneberjah in v Novem Polju.

Po programu trgovskega po-
djetja Mercator je za področje
krajevne skupnosti predvidena
gradnja trgovin šele v letu 1980.
Predstavnik Mercatorja je pred-
ložil krajevni skupnosti, da obve-
sti pristojne dejavnike o možni
spremembi programa glede
gradnje trgovin.

Na vseh dosedanjih posveto-
vanjih so bili predstavniki kra-
jevnih skupnosti seznanjeni z
zvezno uredbo o kontnem planu
in bilanci za krajevne skupnosti
(Ur. list SFRJ, št. 40-77). Kra-
jevne skupnosti bodo morale po
tej uredbi izdelati zaključne ra-
čune v roku od 1. 7. do 3-1. 12.
1977 kot organizacije, ki uprav-
ljajo z družbenimi sredstvi. Vod-
stva KS sože dobila samoupravni
sporazum o ustanovitvi skupne
finančne službe in če bodo KS
pristopile k sporazumu, naj poš-
Ijejo sklepe sveta krajevne skup-
nosti strokovni službi za kra-
jevne skupnosti občine Ljub-
Ijana Moste-Polje.

V prihodnji Številki botno na-
daljevali z zapisi o posvetovanjih
v preostalih krajevnih skupno-
stih.


